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 ACTA DE L'ASSEMBLEA GENERAL EXTRAORDINÀRIA DE 
DELEGATS PLAYBACKS DE LA FEDERACIÓ JUNTA FALLERA DE 

SAGUNT CORRESPONENT A LA SESSIÓ CELEBRADA EL DIA. 
 

 
Sent les 19.35 hores del dia indicat més amunt, es reunixen en el 
domicili social de Federació Junta Fallera de Sagunt, els membres 
de la mateixa que al marge es relacionen , a fi de constituir 
l'Assemblea General Extraordinària de DELEGATS DE 
PLAYBACKS (FESTEJOS). 

 
Abierta Oberta la sessió en quinta convocatòria de manera 
extraordinària pel Vicepresident de Festejos Isaac Mas Prades, qui 
actua assistit pel President de Federació Junta Fallera de Sagunt 
Hugo Morte, per la Delegada de Playbacks Tere Domínguez, el 
Secretari Jonathan Piloña i els Delegats de Festejos Roberto *Sarió 
Carrera, Aurora Arranz, German Esteller i José Cózar, es debaten 
els assumptes establits en l'orde del dia de la convocatòria 
prèviament establida a este efecte, adoptant-se els acords que a 
continuació s'indiquen: 

 
ORDE DEL DIA 

1- Confirmació d’assistència Delegats/des. 

2- Aprobació de l’acta anterior. 
3- Informació entrades Playbacks. 
4- Propostes i solucions. 
5- Precs i preguntes. 

 

1- .Confirmació d’assistència de Delegats/des. 
-  Pren la paraula el President de Federació Junta Fallera 

de Sagunt D. Hugo Morte, el qual expressa que la seua 
presència en la reunió és únicament per a donar les 
gràcies a totes les comissions per l'esforç i el treball 
realitzat per totes. També desitja la major de les sorts a 
totes les comissions de cara al certamen i indica el 
suport total a la taula i la independència a l'hora de 
prendre decisions. 
 

- El Vicepresident Isaac Mas Prades repassa l'assistència 
dels Delegats/des a esta quinta convocatòria, faltant 
únicament l'assistència de la Falla Sant Francesc. 

2- APROBACIÓ DE L’ACTA ANTERIOR. 
Es pregunta a les falles si hi ha alguna objecció i queda 
aprovada per unanimitat per totes les comissions 

VICEPRESIDENT DE FESTEJOS 
Isaac Mas Prades 
 
DELEGATS DE FESTEJOS 
Tere Domínguez Escolástico      
Jonathan Piloña Bonilla     
José Cózar Agües 
Roberto Sarió Carrera 
Aurora Arranz Garcia 
Vicente Cuenca Teruel 
Germán Esteller 
Moisés Cesar Alarcó Villarroya 
 
COMISSIONS PRESENTS : 
02. LA PALMERETA 

03. EDUARDO MERELLO 
04. CHURRUCA-HISPANIDAD 
05. SANTA ANNA 
07. LA VILA 
09. LA MARINA 

10. LUIS CENDOYA 
11. AVDA DOCTOR PALOS 
12. EL REMEI 
15. TEODORO LLORENTE 
17. EL MOCADOR 
18. EL PALLETER 
19. EL ROMANO 
20. LA PALMERA 

22. GILET 
23. LA VICTORIA 
26. PLAZA IBÉRICA 
29. EL MERCAT 
31. EL TABALET 
32. AVINGUDA 
33. EL TRONAOR 
34. PLAZA MARE NOSTRUM 
35. PLAZA DEL SOL 
36. PLAZA RODRIGO 
38. BALADRE  
39.  VILA DE FAURA 
41. AVDA. 3 DE ABRIL 
44. NOU MONTIBER 
45. ELS VENTS 

COMISSIONS NO PRESENTS  
08. SANT FRANCESC 
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3- Informació entrades Playbacks. 
 

- El Vicepresident Isaac informa que dimarts passat dia 10 va haver-hi una 
incidència en taula de Presidents, en la qual es va intentar posar solució en esta 
taula a la problemàtica de l'excés d'entrades sol·licitades per les comissions per 
a enguany. En la qual se'ls va negar absolutament al·legant que és una decisió 
que ha de prendre's en taula de Playbacks, la qual està constituïda per a 
organitzar i solucionar els problemes convenients respecte al que el certamen es 
referix. Se li dona les gràcies a la Delegada de la Falla la Palmera ja que en esta 
reunió, el seu President va mostrar el seu suport a esta solució per part nostra. 

-  Presa la paraula el secretari Jonathan Piloña, el qual informa que després de 
donar la setmana establida per totes les comissions les quals es van 
comprometre a rebaixar-se entrades per a arribar a l'aforament màxim de 2.800 
persones, continua superant-se este aforament sent d'un total de 2872 entrades 
sol·licitades. Pel que, s'ha convocat esta reunió de manera extraordinària per a 
posar solució a este problema. 

-  La Delegada de Plaza del Sol comenta la possibilitat de descomptar les 
entrades ocupades entre ballarins/muntadors i les entrades sobrants a repartir 
entre les 30 comissions. Se li respon que enguany s'havia decidit entre totes les 
comissions seguir amb el model de repartició d'entrades  d’estos anys anteriors, 
el qual ha sigut que les Falles demanen les entrades extres de manera coherent, 
ja que anteriorment mai s'havia donat la problemàtica actual de superar el 
màxim de l'aforament permés. 

-  La Delegada de Plaza Ibèrica pregunta la possibilitat de tornar a la fórmula 
anterior i se li respon que no hi ha actes en les quals reflectisca que tipus de 
fórmula triar per al repartiment d'entrades, ni en bases de Playbacks tampoc hi 
ha res reflectit. 

-  Des de la Delegació de Playbacks de FJFS informem que de cap de les 
maneres es trauran mes entrades de l'aforament màxim permés, i que podria ser 
un problema en cas que ocorreguera algun problema. 

-  La Delegada de Victoria pregunta si totes les comissions s'han llevat entrades 
de manera voluntària com es va quedar en la reunió anterior. Se li respon que 
no, que hi ha hagut 11 comissions que no s'han llevat entrades. 

-  La Delegada de La Vila fa l'observació que totes les comissions haurien de 
llevar-se les entrades que falten per a arribar a l'aforament permés. 

- La Delegada de Gilet pregunta si es posaran entrades a la venda en taquilla 
com es feia anteriorment. Se li contesta que hem superat el màxim d'entrades 
sol·licitades per les comissions, per la qual cosa enguany no hi haurà entrades 
disponibles a la venda. Si en algun moment n'hi haguera, es posarien sense 
problemes. 

- La Delegada de Mare Nostrum comenta que l'Ajuntament obliga a posar 
entrades a la venda ja que són col·laboradors del certamen. Li indiquem que en 
bases no hi ha res establit i que l'Ajuntament no ens ha comunicat res sobre 
aquest tema. 
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4- PROPOSTES ISOLUCIONS. 

- Es presenten quatre propostes en la taula: 
1. Proposta presentada per Plaza del Sol. Que a les 2.800 entrades se'ls reste 

les sol·licitades per a ballarins/muntadors i les entrades sobrants es 
repartisquen entre les 30 comissions. 

2. Proposta presentada per Els Vents. Que les 72 entrades sobrants hui dia es 
repartisquen entre les 29 comissions restants, descomptant a Nou Montiber 
que solament ha sol·licitat 2 entrades. Eixiria a descomptar 3 entrades entre 
totes les comissions. 

3. Proposta presentada per Els Vents. Que les 72 entrades sobrants hui dia es 
descompten entre les 11 comissions que no s'han descomptat entrades. 
Eixiria a descomptar 7 entrades per cada comissió. 

4. Proposta presentada per les comissions La Vila i El Palleter. Que les 226 
entrades inicials que se superaven inicialment es descompten entre les 29 
comissions, excloent únicament a Nou Montiber. Eixiria a descomptar 7 
entrades a cada comissió. 

5. Votació i solució de les propostes: 
6. Proposada núm. 1: 
7. Vots a favor: 12 
8. Vots en contra: 13 
9. Abstencions: 3 
10. Proposada núm. 2: 
11. Vots a favor: 7 
12. Vots en contra: 17 
13. Abstencions: 3 
14. Proposada núm. 3: 
15. Vots a favor: 13 
16. Vots en contra: 13 
17. Abstencions: 2 
18. Proposada núm. 4: 
19. Vots a favor: 13 
20. Vots en contra: 14 
21. Abstencions: 1 

 
-Una vegada realitzada les votacions guanya la proposta Nº3 presentada per 
Els Vents, en la qual les 72 entrades s'han de descomptar entre les 11 
comissions que no s'havien descomptat entrades anteriorment, restant 7 
entrades a cada comissió. 
 

 
5- PRECS I PREGUNTES. 

- S'informa que el dia de termini màxim per a pagar les entrades serà el pròxim 19 
de Setembre. 

- El repartiment d'entrades es farà el pròxim dia 25 de Setembre. 
 
S'alça la sessió a les 20.45 hores en lloc i data indicats en l'encapçalament 
d'esta acta, indicant que la pròxima reunió serà el dia 25 de Setembre a les 
19.30 h. 
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ACTA DE LA ASAMBLEA GENERAL ORDINARIA DE DELEGADOS 
PLAYBACKS DE LA FEDERACIÓN JUNTA FALLERA DE SAGUNTO 

CORRESPONDIENTE A LA SESIÓN CELEBRADA EL DÍA. 
 

 
Siendo las 19.35 horas del día arriba indicado, se reúnen en el 
domicilio social de Federación Junta Fallera de Sagunto, los 
miembros de la misma que al margen se relacionan , con el objeto 
de constituir la Asamblea General Ordinaria de DELEGADOS DE 
PLAYBACKS (FESTEJOS). 

 
Abierta la sesión en quinta convocatoria de manera extraordinaria 
por el Vicepresidente de Festejos Isaac Mas Prades, quien actúa 
asistido por el Presidente de Federación Junta Fallera de Sagunto 
Hugo Morte, por la Delegada de Playbacks Tere Domínguez, el 
Secretario Jonathan Piloña  y los Delegados de Festejos Roberto 
Sarió Carrera, Aurora Arranz, German Esteller y José Cozar,  se 
debaten los asuntos establecidos en el orden del día de la 
convocatoria previamente establecida al efecto, adoptándose los 
acuerdos que a continuación se indican. 

 
ORDEN DEL DÍA 

6- Confirmación de asistencia Delegados/as. 

7- Aprobación del acta anterior. 
8- Información entradas Playbacks. 
9- Propuestas y solución. 
10- Ruegos y preguntas. 

 

6- .Confirmación de asistencia de Delegados/as. 
- Toma la palabra el Presidente de Federación Junta 

Fallera de Sagunto D. Hugo Morte, el cual expresa que 
su presencia en la reunión es únicamente para dar las 
gracias a todas las comisiones por el esfuerzo y el 
trabajo realizado por todas las comisiones. También 
desea la mayor de las suertes a todas las comisiones de 
cara al certamen e indica el apoyo total a la mesa y la 
independencia a la hora de tomar decisiones. 
 

- El Vicepresidente Isaac Mas Prades repasa la 
asistencia de los Delegados/as a esta quinta 
convocatoria, faltando únicamente la asistencia de la 
Falla Sant Francesc. 

 

7- APROBACIÓN DEL ACTA ANTERIOR. 
Se pregunta a las fallas si hay alguna objeción y queda 
aprobada por unanimidad por todas las comisiones. 

VICEPRESIDENTE DE FESTEJOS 
Isaac Mas Prades 
 
DELEGADOS DE FESTEJOS 
Tere Domínguez Escolástico      
Jonathan Piloña Bonilla     
José Cózar Agües 
Roberto Sarió Carrera 
Aurora Arranz Garcia 
Vicente Cuenca Teruel 
Germán Esteller 
Moisés Cesar Alarcó Villarroya 
 
COMISIONES PRESENTES : 
02. LA PALMERETA 

03. EDUARDO MERELLO 
04. CHURRUCA-HISPANIDAD 
05. SANTA ANNA 
07. LA VILA 
09. LA MARINA 

10. LUIS CENDOYA 
11. AVDA DOCTOR PALOS 
12. EL REMEI 
15. TEODORO LLORENTE 
21. EL MOCADOR 
22. EL PALLETER 
23. EL ROMANO 
24. LA PALMERA 

22. GILET 
23. LA VICTORIA 
26. PLAZA IBÉRICA 
29. EL MERCAT 
35. EL TABALET 
36. AVINGUDA 
37. EL TRONAOR 
38. PLAZA MARE NOSTRUM 
37. PLAZA DEL SOL 
38. PLAZA RODRIGO 
39. BALADRE  
39.  VILA DE FAURA 
41. AVDA. 3 DE ABRIL 
44. NOU MONTIBER 
45. ELS VENTS 

COMISIONES NO PRESENTES  
08. SANT FRANCESC 
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8- Información entradas Playbacks. 
 

- El Vicepresidente Isaac informa que el pasado Martes día 10 hubo una 
incidencia en mesa de Presidentes, en la cual se intentó poner solución en dicha 
mesa a la problemática del exceso de entradas solicitadas por las comisiones 
para este año. En la cual se les negó absolutamente alegando que es una 
decisión que debe tomarse en mesa de Playbacks, la cual está constituida para 
organizar y solucionar los problemas convenientes respecto a lo que el certamen 
se refiere. Se le da las gracias a la Delegada de la Falla la Palmera ya que en 
dicha reunión, su Presidente mostró su apoyo a dicha solución por nuestra 
parte. 

- Toma la palabra el secretario Jonathan Piloña, el cual informa de que después 
de dar la semana establecida por todas las comisiones las cuales se 
comprometieron a rebajarse entradas para llegar al aforo máximo de 2800 
personas, sigue superando dicho aforo siendo de un total de 2872 entradas 
solicitadas. Por lo que, se ha convocado esta reunión de manera extraordinaria 
para poner solución a dicho problema. 

- La Delegada de Plaza del Sol comenta la posibilidad de descontar las entradas 
ocupadas entre bailarines/montadores  y las entradas sobrantes a repartir entre 
las 30 comisiones. Se le responde que este año se había decidido entre todas 
las comisiones seguir con el modelo de repartición de entradas que estos años 
anteriores, el cual ha sido que las Fallas pidan las entradas extras de manera 
coherente, ya que anteriormente nunca se había dado la problemática actual de 
superar el máximo del aforo permitido. 

- La Delegada de Plaza Ibérica pregunta la posibilidad de volver a la formula 
anterior y se le responde que no hay actas en las que refleje que tipo de fórmula 
escoger para el reparto de entradas, ni en bases de Playbacks tampoco hay 
nada reflejado. 

- Desde la Delegación de Playbacks de FJFS informamos que de ninguna de las 
maneras se van a sacar mas entradas del aforo máximo permitido, y que podría 
ser un problema en caso de que ocurriera algún problema. 

- La Delegada de Victoria pregunta si todas las comisiones se han quitado 
entradas de forma voluntaria como se quedó en la reunión anterior. Se le 
responde que no, que ha habido 11 comisiones que no se han quitado entradas. 

- La Delegada de La Vila hace la observación de que todas las comisiones 
deberían quitarse las entradas que faltan para llegar al aforo permitido. 

- La Delegada de Gilet pregunta si se van a poner entradas a la venta en taquilla 
como se hacía anteriormente. Se le contesta que hemos superado el máximo de 
entradas solicitadas por las comisiones, por lo que este año no habrá entradas 
disponibles a la venta. Si en algún momento las hubiera, se pondrían sin 
problemas. 

- La Delegada de Mare Nostrum comenta que el Ayuntamiento obliga a poner 
entradas a la venta ya que son colaboradores del certamen. Le indicamos que 
en bases no hay nada establecido y que el Ayuntamiento no nos ha comunicado 
nada al respecto. 
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9- PROPUESTAS Y SOLUCIÓN. 

- Se presentan cuatro propuestas en la mesa: 
22. Propuesta presentada por Plaza del Sol. Que a las 2800 entradas se les 

reste las solicitadas para bailarines/montadores y las entradas sobrantes se 
repartan entre las 30 comisiones. 

23. Propuesta presentada por Els Vents. Que las 72 entradas sobrantes a día de 
hoy se repartan entre las 29 comisiones restantes, descontando a Nou 
Montiber que solamente ha solicitado 2 entradas. Saldría a descontar 3 
entradas entre todas las comisiones. 

24. Propuesta presentada por Els Vents. Que las 72 entradas sobrantes a día de 
hoy se descuenten entre las 11 comisiones que no se han descontado 
entradas. Saldría a descontar 7 entradas por cada comisión. 

25. Propuesta presentada por las comisiones La Vila y El Palleter. Que las 226 
entradas iniciales que se superaban inicialmente se descuenten entre las 29 
comisiones, excluyendo únicamente a Nou Montiber. Saldría a descontar 7 
entradas a cada comisión. 

- Votación y solución de las propuestas: 
1. Propuesta nº 1: 

Votos a favor: 12 
Votos en contra: 13 
Abstenciones: 3 

2. Propuesta nº 2: 
Votos a favor: 7 
Votos en contra: 17 
Abstenciones: 3 

3. Propuesta nº 3: 
Votos a favor: 13 
Votos en contra: 13 
Abstenciones: 2 

4. Propuesta nº 4: 
Votos a favor: 13 
Votos en contra: 14 
Abstenciones: 1 
 

- Una vez realizada las votaciones gana la propuesta Nº3 presentada por Els Vents, 
en la cual las 72 entradas se tienen que descontar entre las 11 comisiones que 
no se habían descontado entradas anteriormente, restando 7 entradas a cada 
comisión. 

 
 

10- RUEGOS Y PREGUNTAS. 

- Se informa que el día de plazo máximo para pagar las entradas será el próximo 
19 de Septiembre. 

- El reparto de entradas se hará el próximo día 25 de Septiembre. 
 

Se levanta la sesión a las 20:45 horas en lugar y fecha indicados en el 
encabezamiento de esta acta, indicando que la próxima reunión será el día 25 de 
Septiembre a las 19:30 h. 


